

《单词百科:automatical是什么意思?automatical怎么发音?automatical的解释和用法》

英语单词automatical是什么意思?automatical怎么读?automatical怎么发音?简答网为您整理了automatical的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



automatical怎么读

automatical的读音:[ɔ : t ə 'mæt ɪ kl]

automatical的意思

1、adj./n.自动的;自动装置;半自动武器

automatical的双语例句

1、IFF is one of important application of automatical target recognizing (ATR) technology.

敌我识别(IFF)是自动目标识别 (ATR) 技术的重要应用之一.

2、 Broadcast Function , Starting broadcasts with an automatical splendid prologues section.

开机自动播放一段精彩的开场白.

3、 Objective To study the effect of TP reagent on detecting magnesium by an automatical analyzer.

目的:研究全自动分析TP试剂对镁测定的影响.

4、 The characters, predominances, components and requirements of automatical softener used in central heating is stated.

论述了全自动软水器在集中供热中的应用特点、 优势、 组成及注意事项.

5、 This essay introduces monitoring the automatical control buffer absorbing energy type inclined well catcher by photoelectricity.

介绍了利用光电监测自动控制缓冲吸能式斜井防跑车装置。

6、 Discussed about the principle and application effect of automatical lubricating system.

介绍了自动润滑系统的工作原理、应用及效果.

7、 Image matching is the key stage for Digital Terrain Model (DTM) automatical aquisition using with digital images.

利用数字影像自动提取数字地形模型 (DTM) 的关键是影像匹配.

8、 We have 20 automatical edge sealings strip line, with Yearly productivity of 2 millions square meters.

公司拥有二十条全自动化封边条生产线, 年生产能力二百万平方米.

9、 And it analyzed fuzzy control of intelligence will become development trend with automatical control on combine.

并指出了智能模糊控制将成为联合收割机自动控制的发展方向.

10、 A method for automatical balancing multi-cavity injection molds is presented with

the aid of flow simulation.

介绍了一种基于流动模拟自动实现多型腔注射模流动平衡的方法.

以上是简答网为您整理的automatical怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于automatical的用法、automatical的释义、automatical的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/automatical>

